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Lublin, 01.10.2015 r. 

JM Rektor 
Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowskiej 
w Lublinie 
prof. dr hab. Stanisław Michałowski 

Szanowny Panie Rektorze, 

Wyrażamy ubolewanie wobec słów członka Zarządu Województwa 
Lubelskiego Pawła Nakoniecznego dotyczących lubelskich uczelni. Chcielibyśmy 
stanowczo zaznaczyć, że nie jest to stanowisko władz miasta Prezydenta Miasta 
Lublin oraz Przewodniczącego Rady Miasta Lublin. 

Akademickość, wpisana w Strategii Rozwoju Lublina do 2020 roku, stanowi 
jeden z czterech podstawowych filarów rozwoju i potencjału naszego miasta. 
Akademickość rozumiana jako integracja środowiska naukowego oraz kreowanie 
jego relacji z przedsiębiorcami i samorządem a także umiędzynarodowienie 
lubelskich uniwersytetów. Dziś trudno sobie wyobrazić Lublin bez wymiaru 
akademickiego, lubelskie uczelnie są największymi pracodawcami stolicy regionu, 
co czwarty mieszkaniec Lublina jest studentem. Obecność naukowców i studentów 
ma wpływ praktycznie na każdy aspekt życia mieszkańców. Z szacunków wynika, 
że działalność uczelni wpływa na wysokość PKB, stanowiąc 15-18 %. 

Potwierdzeniem wysokiej jakości akademickiej oferty Lublina jest 
zainteresowanie zagranicznych studentów lubelskimi uczelniami. Dziś nasze miasto 
jest drugim w Polsce najchętniej wybieranym miejscem do studiowania. Blisko 4,5 
tysiąca cudzoziemców, w tym przedstawiciele ponad 70 państw świata zdecydowało 
się wybrać Lublin, ta liczba z roku na rok rośnie. Jest to wynikiem zaangażowania 
wysoko wykwalifikowanej kadry akademickiej oraz rektorów uczelni. Bezcenna 
dla naszego miasta jest współpraca nauki i biznesu przekładająca się 
na innowacyjność i konkurencyjność gospodarki. Dzięki nowoczesnym badaniom 
i łączeniu wiedzy z doświadczeniem biznesowym sukcesów z roku na rok jest więcej. 
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